

Alte Drucke

**CHRISTOPHORI || GEORGII A BERGE || EQVITIS SILESII || DE ||
Præstantia Monarchiæ || ORATIO || Habita in consessu
Academico Heidel-||bergæ, anni ...**

Berge, Christoph Georg von

Heidelbergae, 1596

VD16 ZV 30870

AD Magnificum & Nobilissimum virum, Dn. Ioachimvm a Berge in Herndorff &
Claden, S. Caesar. Maj. Consiliarium, patrum meum venerandum.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permission, please contact the Head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-149430



A D

Magnificum & Nobilissimum virum, Dn. IOACHIMVM A BERGE in Herndorff & Claden, S. Cæsar. Maj. Consiliarium, patrum meum venerandum.

*M*agnifice & Nobilissime Joachime, patrue patris mihi loco semper venerande. Quemadmodum Epaminondas latatus est, gloriosam se ab hostibus victoriam vivis parentibus reportasse: ita a multis ego annis hoc unum in votis habui: ut tibi vivo & studiorum meorum fructum, & filialem observantiam prokarem, tibi, inquam, qui & studia mea consiliis tuis promoveris, & memorabili erga Pietatis propagatione exemplo in filium me adoptaris. Et si autem multa meis hactenus conatibus obstiterint: tamen perrupi tandem omnia difficultatum repagula: & ex umbra privata in lucem publicam prodii, orationemque hanc in Academia hujus oculis habui: quam idcirco ad te mitto: ut intelligas me in eo totum laborare: ut septuagenaria tua senectus in juventutis meæ studiis lata acquiescat, Bene & felicissime Vale, Magnifice patrue, & hunc tibi animum commendatum habe. Heidelbergæ 12. Januarii anno 96.

M. T.

Filius adoptivus

Christoph. Georg. a Berge.

Handwritten text at the bottom of the page, likely a library or collection stamp.